

《单词百科:Bings是什么意思?Bings怎么发音?Bings的解释和用法》

英语单词Bings是什么意思?Bings怎么读?Bings怎么发音?简答网为您整理了Bings的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



Bings怎么读

Bings的读音:[Bings]

Bings的意思

1、n.宾斯

Bings的双语例句

1、According to Wang Bings preface, when arranging Su wen (Plain Questions), he applied different editions of the book.

根据王冰序，王冰在整理《素问》时使用了不同的版本，但并未说明以何本作祖本。

2、Bad teacher bings you to suit

不好的老师直接带你住套房

3、Morality, Human Bings and the Essence of Human Beings

道德·人性·人的本质

4、The Study of the Equation of Environment, Intermedia and Structure of Political Moral Diathesis of Human Bings

环境、中介和人的思想政治道德素质的结构方程分析

5、The polar spring bings a brief opportunity for life.

极地春天为生命带来了短暂的机会。

6、This paper introduces the note of one way hash function which is used in labeling algorithms, puts forword a labeling algorithm for relational database, discusses a labeling algorithm for semi structure database and bings forword its pseudo code.

介绍了标记算法中用到的单向Hash函数的概念，提出了关系数据库的标记算法，讨论了半结构数据库的标记算法并给出了伪代码。

7、Marx's alienation theory had revealed the essence of Marx's philosophy innovation, it is that the subject of alienation is beings, bings is a part of the nature and is the maker over the nature.

马克思的异化理论从一个角度揭示了马克思哲学变革的实质，那就是异化的主体是人，人既是自然的一部分，又是自然的改造者。

8、By studying and checking the development of Australian culture industry, then comparing the differences of Sino-Australian culture industry systems, the paper bings some suggestions and countermeasures for Fujian province's culture industry.

通过对澳大利亚文化产业发展情况的学习和考察，以及对中澳文化的发展、体制的差异的比较，提出对发展福建省文化产业的建议和对策。

9、It bings forward a new atypical cutting method using a certain size disc-milling cutter which provides new ideas and new approaches to improve the helical surface parts cutting efficiency in the field of innovating approaches.

在方法创新上，提出了一种非典型定尺寸盘状铣刀成形铣削的加工方法，为提高内螺

旋曲面类零件切削制造效率提供了新思路和新方法。

10、The 21st century is the era of brand competition. Brand brings great competitive advantage to the enterprise as an important intangible asset of enterprise.

21世纪是品牌竞争的时代，品牌作为企业一项重要的无形资产，为企业带来了极大的竞争优势。

以上是简答网为您整理的Bings怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于Bings的用法、Bings的释义、Bings的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Bings>

